
Haunstrup vandværk 

2017.10.26 Bestyrelsesmøde hos Britt kl. 19.00 
 

Dagsorden. 

Afbud fra Finn & Jesper. 

1. Godkendelse af referat og dagsorden. 

Referat godkendt 

2. Økonomi 

Status: Der er udarbejdet driftsbudget for 2018. Vi har besluttet at bibeholde nuværende 
takstblad. Morten fremsender takstblad til Herning Kommune. 

Der er fuld adgang til bank mv. Morten har et udestående med yousee på et simkort men det får 
han styr på. 

Datasikkerhedsloven: Bestyrelsen har besluttet at anvende skemaer fra Danske Vandværker og at 
vi påbegynder arbejdet fra januar 2018. 

Aflæsningskort: Bestyrelsen har besluttet at udsende aflæsningskort på samme måde som sidste 
år. De skal som sædvanligt aflæses mellem jul og nytår. 

Bestyrelsen blev orienteret om aconto betalinger for 2. halvår 2017. 

 

3. Dropbox og hjemmeside 

Referatet fra sidste møde er endnu ikke kommet på hjemmesiden. Keld tager fat i Jesper. 

Relevante kontaktoplysninger fra mail gemmes i Dropbox i dokumentet Adresseliste 

4. Teknik 

Oprettelse af URL og mail forward konto - udsættes til næste møde 

Opsætning af webcam: Afventer overvågning. 

Overvågning af pumper: Der er test af systemet i gang – vi hører nærmere på næste møde. 



Udskiftning af pumper: Morten sender plan over 123 tilsluttede brugere til Britt der udarbejder en 
plan over udskiftningsrate. Der må ikke skiftes målere mellem 1. november 2017 og 15. Januar 
2018. 

Britt udarbejder et forslag til lovlig metode for udskiftning af målere. 

Tilbud fra 3 firmaer vedr. beklædning af alle 3 sider af vandværket. Bestyrelsen har valgt et tilbud 
og sætter arbejdet i gang hurtigst muligt. 

Tilbud fra Mogens vedr. sikring af vandboring - tages på næste møde 

5. Årshjul - prioritering af opgaver 

Arbejdsdag på vandværket. Britt lægger opslag på facebook. Keld køber pølser og drikkevarer. 

Sikring af beskrivelser og lovkrav: Keld lægger indholdsfortegnelse fra Normalregulativ for almene 
vandforsyninger ind i Dropbox så vi kan begynde at lave beskrivelser.  

6. Siden sidst. 

Indsendt svar til Region Midtjylland. Vi har modtaget kvittering for svaret. 

Finn deltagelse i temadag Fredericia. Hvad var særligt interessant. Udsættes til næste møde. 

Vagtplan for påfyldning af Magnum og udluftning af pumpe ligger i dropboxen - er godkendt 

Vi har modtaget en ansøgning om tilslutning til Haunstrup Vandværk. Morten udarbejder et tilbud 
og sender. 

7. Evt. 
Bestyrelsen beslutter at Keld må arbejde videre med sin ide om at plante en Byens frugthave på 
vandværkets område gerne med hjælp fra sponsorer. 
 
Næste møde: Torsdag d. 7. december kl. 18.00 til let spisning hos Keld 


